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Anul 2017 a fost un an de incerciri, de realizdri, dar gi de nereu;ite. DacE ne
raportim la servicii de apd si canal, la strizi asfaltate sau la ordine publicS, aici
suntinci multe de ficut. Cu tofii suntem rispunzitori in fafa neajunsurilor gi nu
pot fi scuti[i de rdspundere nici cei de dinainte, care au condus si au hotdrit
pentru comund.

in ceea ce mi privegte pot spune, firi rezerve , ci am acordat o atenlie deosebiti
tuturor proiectelor supuse spre aprobare de cdtre d-l Primar, ;i am insistat asupra
dezbaterilor pe comisii de specialitate a fiecarei propuneri. Consider eficienti
colaborarea Consiliului Local cu Primiria in ansamblul ei, dar rim6ne si deruldm
acliuni de dezvoltare a relaliilor cu cet5!enii, care sunt la un nivel destul de
sc5zut. Din activitatea mea in cadrul Consiliului Local amintesc urmitoarele:
- am propus 9i s-a realizat parlial execulia unui trotuar gi a unui gan! pe strada
Livezii.

- am sus[inut gi am votat propuneri ale colegilor consilieri.
- am susfinut gi am votat proiecte de hoti16ri iniliate de d-l Primar.
- am votat importivd atunci cdnd nu am fost convins de unele ini[iative cu

caracter local.

Prin urmare, pot spune cd sper la mai multe realizSri gi md ofer pentru mai multi
implicare deoarece timpu! nu ne iarti in niciun fel.

Tarnava

」∠∂/、 カノ


